
                    
                   Bestyrelsesmøde for Næstved Senior Motion 
 
                            Fredag den 03.02 - 2023 kl. 9.30 – 13.00 
 
              I Frivilligcenter Næstved, Farimagsvej 16, 4700 Næstved   
 
      Mødedeltagere:  
      Bent Christensen (Formand), Finn Keld Hansen (Næstformand), Rita Rasmussen (Kasserer), Signe Pedersen (Sekretær), 
      Lisbeth Schomann (Bestyrelsesmedlem), Bent Schultz (Bestyrelsesmedlem), Karen Olander (Bestyrelsesmedlem),  
      Søren Toldam (1. Bestyrelsessuppleant) Erik Hesselbjerg (2. Bestyrelsessuppleant).   

 
        

DAGSORDEN: 

 

Mødeleder: Bent Christensen 

Referat: 

 

Referent: Signe Pedersen   
 

1. Referat fra 6. januar 2023. 
•  Godkendelse af referat fra sidste 

møde 

 

 

Referat fra mødet i januar 2023 blev godkendt og 
underskrevet af de tilstedeværende mødedeltagere. 

 

2. Bestyrelsens arbejde. 
 

• Sæson 2022/2023 (status) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

• Lokaletilskud (status) 
 
 

• Forårspakken 2023 (tilskudsregler 
mv.) 

 
 
 

• Mærkedage (2023)  
 

• Nytårskur 2023 (evaluering mv.) 
 
 
 
 
 

  
 
 
Om Paddeltennis: 

Bent C. og Finn orienterede om deres møde med Næstved 
Tennisklub. De har gode faciliteter, så som tre ude baner (der 
koster 100 kr. i timen pr. bane) Der er gode omklædningsrum 
med bad, de har eget klublokale, der kan benyttes af 
medlemmerne. 
Der optages forhandling med tennisklubben om pris og en 
prøveperiode, samt åben hus arrangement for vores 

medlemmer om aktiviteten Paddeltennis. 
 
Om Musik & bevægelse: 
God medlemstilslutning om torsdagen efter gymnastikken. 
 
Om Indendørs Cykling: 
Der er tilmeldt ca. 20 medlemmer pr. gang. Dog er der fortsat 

plads til flere, da der er 40 cykler til rådighed.  
 
Om Fællessang: 
Søren orienterede om at lokale er reserveret til afholdelse af 
fællessang i 2023. Der synges og spilles følgende dage: 
Den 8/3,- 26/4, - 27/9, - 8/11, - 6/12 

 
Sæsonopdeling af aktiviteterne: 

Forsætter uændret. Såfremt instruktør og medlemmer af en 
aktivitet ønsker andre perioder for aktiviteten, sendes en 
skriftlig ansøgning til bestyrelsen, med begrundelse.  
Følgende aktiviteter har fået justeret deres aktivitetsperiode: 
Krolf, Kroket og Bordtennis. 

 
Bent C. orienterede om, at der intet nyt var omkring 
lokaletilskud. 
 
  
Der er åbnet mulighed for bookning af udearealer for forår og 
sommerperioden. Det samme er gældende for inde lokaler til 

efterår/vinter aktiviteter. Bent C. løser opgaven. 
 

 
Mærkedage genoptages på næste møde. 
 
Der var 50 der deltog i den årlige Nytårskur. Gode og glade 

tilbagemeldinger på en hyggelig dag med god stemning og 
underholdning i lounge 2, og maden smagte dejligt. Stor tak 
for gaven. Lokalet er velegnet for samme arrangement i 2024. 
 
 



 

 
• Generalforsamling 2023 

(planlægning mv.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Instruktørmøde 27/4-2023 
 
 
 
 

• Dagsaktuelt  

Chris Stentoft vil gerne stille op til valg som dirigent til årets 
generalforsamling. 
 
Følgende er på valg i 2023:  
Bent C., Signe, Karen, Bent S., Erik, samt revisor Hans 

Johansen og revisorsuppleant Steen Joost. 

 
Dagsorden til mødet skal være udsendt/offentlig tilgængelig 
senest den 16. marts. Hal 1 søges reserveret til mødet. 
Forplejning blev drøftet, og pris undersøges nærmere. 
Planlægning genoptages på næste møde. 
 

Bent C. efterlyser punkter blandt instruktørerne. 
Den kendte og tidligere anvendte dagsorden tilrettes så 
indholdet passer til mødet den 27/4.  
Genoptages på næste møde.  
Forslag om at hjertestarteren bliver demonstreret på mødet. 
 
Lisbeth orienterede om: 

At Yoga er pt. ikke tilgængeligt for medlemmerne. Susanne 
der er instruktør, er af familiemæssige årsager blevet fritstillet 

for opgaveløsning for en periode.  
Da Jannie pt. er skadet, vikarierer Pia Elin på Jannies hold i 
skånegymnastik.  
Erling tager over i forhold til gå gymnastikken. 
 

Signe fortæller:  
At Irene Arvidsen (stavgangs instruktør) har været sygemeldt 
hele efteråret og er fortsat fritstillet, frem til hun igen er klar 
til løsning af opgaven. 
 
Opmærksomhedsbuketter bestilles og udsendes til de 

sygdomsramte af Bent C. 
 

 

3.  Økonomi.  
• Aktuel status foreningens økonomi. 

 
• Budget 2023 

 

 

 
Der er pr. 31/1-23 er bankbeholdning på kr. 335.600,99 
 

Budget 2023 blev drøftet ud fra den omdelte oversigt. 
Der indarbejdes en post til ”Uforudsete Udgifter”. 
Rita justerer/retter dokumentet til, ud fra de bemærkninger 
der kom frem på mødet. 
 

 

4. Medlemmer v. Bent S. & Bent C. 

• Medlemsregistrering (ind- & 
udmeldelse) 

 
 
 

• Kontingentopkrævning  
 

 
 
Bent S. orienterede om hvor mange medlemmer der aktuelt er 
indmeldt i foreningen den 3/2-2023:  

 
779 medlemmer. 6 medlemmer færre siden den 6/1 -2023 
 

Præcisering af tekst om medlemskontingent blev drøftet.  
Formulering af ny tekst vil blive anvendt i N.S.M. folder og på 
hjemmesiden. 
 
”Der er et indmeldelsesgebyr på kr. 100, og der betales pt. 
400 kr. i kontingent. Kontingentet følger kalenderåret. Det vil 
sige, at uanset hvornår på året indmeldelse sker, er 

kontingentet det samme, og giver adgang til alle de aktiviteter 
du har lyst til at deltage i.” 
 

   

5. Post siden sidst. 
 

 
Bent C. udsender via mail, til alle bestyrelsesmedlemmer, 

Næstved kommunes nyhedsbrev. 
 

 

6. Eventuelt.  
 

 

Orientering om at Aase planlægger afholdelse info/workshop 
for medlemmer på Tai Chi & Qi Gang holdet.  
 

 
7. Næste møde.  

 

 
Næste møde holdes 3. marts 
Punkter til mødet:  
Planlægning af generalforsamling. 
Instruktørmødet 27/4 (planlægning)   

 


